
Dopis všem členům
Vážené soudružky a soudruzi,
poprvé v novodobé historii Komunistické strany Čech a Moravy, jsme se rozhodli
pro  přímou  podporu  kandidáta  na  funkci  rezidenta  České  republiky,  který  je
zároveň členem KSČM.
Nominace  Josefa  Skály  není  formální  projev,  je  to  výraz uvědomění  si  potřeb
KSČM  a  potřeb  této  země.  Nedosahujeme  v  posledním  období  výrazných
volebních úspěchů  a postavení vlastního kandidáta do prezidentských voleb se
může  jevit  jako  zbytečnost.  Když  pominu  fakt,  že  tak  rozhodl  Ústřední  výbor
KSČM a  následně  toto  rozhodnutí  potvrdil  sjezd,  tak  by naším cílem – právě
vzhledem k výsledkům z posledních let – měla být ambice promluvit opět jasným
hlasem k občanům. Má-li KSČM v budoucnu uspět, musí ke svému pozitivnímu
zviditelněni využít naprosto každé příležitosti. 
Kandidatura  Josefa  Skály  není  o  naplnění  jeho osobního  ega a  ambicí.  Je  to
projev  svébytnosti  a  naší  názorové  vyzrálosti.  Tato  kandidatura  a  účast
v prezidentských volbách je naše tribuna. Je to prostor,  kde nahlas a otevřeně
můžeme  říci,  že  není  možné  dál  pokračovat  v ekonomickém a  společenském
marasmu ve kterém se nacházíme. 
Za námi nestojí  žádná finanční moc, žádní poslanci  a senátoři,  kteří  by svými
hlasy umožnili  účast v prezidentských volbách. Jediný, kdo za námi může stát,
jsou  obyčejní  lidé,  kterým  tato  země  patří  a  které  máme  pořad  ještě  šanci
přesvědčit a požádat je o pomoc.
Velmi nemile mne překvapilo, že nemalá část okresů nedodala ani takový počet
podpisů,  kolik  vykazují  členů.  Ba dokonce jsou některé,  které dosud nedodaly
jediný podepsaný arch. Chce se mi věřit, že je to zapříčiněno pouze logistikou a
že tak podpisy doručí co nejdříve. 
Pro nominaci v prezidentských volbách potřebujeme získat podporu 50 tisíc lidí.
Proto si Vás dovoluji, soudružky a soudruzi, pořádat o Vaši pomoc při získávání
těchto  hlasů.  Pojďme,  prosím,  přijmout  zásadu:  „Jeden  komunista  –  t ři
podpisy.“  To je naprosto reálný cíl a když každý z nás dokáže přinést tři podpisy,
máme vyhráno. Společně tak můžeme dokázat, že nepatříme na smetiště dějin,
kam nás odkazují  naši  odpůrci.  Podaří-li  se  nám dát  požadovaný počet  hlasů
dohromady, je to nejen ukázka našich schopností, ale i jednoznačný vzkaz:

 „Jsme tady a uml čet se nedáme !“
S díky Kateřina Konečná, předsedkyně ÚV KSČM 

Vážení čtená ři, milé čtenářky,
uplynulé dny se na české politické scéně nesl v duchu pokračující
neuvěřitelné rusofobie, siláckých gest a řečí  a pravicové nenávisti
vůči lidem, kteří zastávají jakýkoliv jiný názor, než je ten vládní. To
všechno  má  podle  mě  za  cíl  jediné  -  zakrýt  skutečný  problém,
kterým  je  absolutní  neschopnost  Fialovy vlády řešit  ekonomickou
krizi v naší zemi a napojení vlády na mafiánské prostředí.
Vše  minulý  týden  zahájil  Vít  Rakušan,  který  slavnostně  oznámil
vznik útvaru proti terorismu, extremismu a kybernetické kriminalitě
se  slovy:  "Nebude  se  líbit  extremistům,  teroristům  a  různým

proruským švábům, na které si  právě  tahle jednotka bude chtít  posvítit." Jak kdysi
prohlásil  Miloš  Zeman:  "Politik  může  být  milován,  politik  může  být  nenáviděn,  ale
politik se nesmí nikdy stát směšný." A právě to, stát se směšným, se podle mě tímto
prohlášením  podařilo  Rakušanovi  dokonale.  Může  mi  někdo  vysvětlit,  jak  si  chce
Rakušan  posvítit  na  teroristy,  když  si  nedokázal  posvítit  ani  na  korupci  ve  vlastní
straně? Jaká je podle  Rakušana definice proruského švába? Na koho tato slova mířil?
Půjde  snaha  posvítit  si  na  proruské  šváby  ruku  v  ruce  s  blokováním  webů  a
odstraňováním  nepohodlných  názorů  státním  cenzorem?  Není  náhodou,  že  to  byl
právě  pan  ministr  Rakušan,  který  na  jaře  horlivě  obhajoval  bezprecedentní  zákaz
médií, jenž nemá v evropském prostoru obdoby. Je podle  Rakušana proruský šváb
ten,  kdo  neschvaluje  miliardové  dodávky  zbraní  na  Ukrajinu  prostě  proto,  že
nesouhlasí s válkou a přeje si místo silového řešení řešení mírové? Pokud si chce pan
ministr  na  někoho,  jak  říká,  posvítit,  měl  by  v  první  řadě  začít  s  organizovaným
zločinem ve vlastní straně. Republice by to pomohlo rozhodně víc.
Další  věc,  která  mě  v  negativním slova  smyslu  dostala,  bylo  prohlášení  senátorky
Němcové, dle které by ruští  studenti  neměli  mít  právo po dobu invaze studovat na
českých univerzitách. Paní Němcové by měl někdo zřejmě připomenout, co znamená
ono písmeno "D" v názvu strany, za kterou v senátu kope. A kopat kolem sebe, to jde
paní senátorce vskutku náramně.  Jak se může paní senátorka jedním dechem hrdě
hlásit k hodnotám západní demokracie a druhým chtít kádrovat lidi podle národnosti?
Navíc mladé lidi se zájmem o studium? To vážně M. Němcová ztratila veškeré zbytky
sebereflexe a nevidí ve svém xenofobním výroku tu neuvěřitelnou míru pokrytectví?
Celou záležitost je také třeba opět  vnímat v kontextu historických souvislostí. Křičel
snad  někdo  z  ODS,  že  bychom  měli  zakázat  studovat  na  našich  univerzitách
studentům  z  USA či  Velké  Británie  při  zahájení  invaze  v  Iráku?  Zakazovali  jsme
někomu studovat na našich univerzitách při bombardování Jugoslávie? Nic takového
se nestalo, výrok paní senátorky je sám o sobě diskriminační a vypovídá především o
charakterových vlastnostech pí Němcové i celé její partaje. Pokud někdo někde nemá
co dělat, nejsou to ruští studenti, ale Petr Fiala a spol. u vládních koryt.
Za vyloženě nevkusný pak považuji příspěvek Martina Pacovského, předsedy Pražské
plynárenské,  který  se  v  červenci  pochlubil  fotkou  v  kulichu  s  připomenutím
hygienického  minima  teploty  na  pracovištích.  Pan  Pacovský  se  tak  postavil  vedle
Piráta Michálka a mezi ty, kteří lidem říkají „stát vás nechal na holičkách, tak si vyberte
–  buď  se  dostanete  do  existenčních  problémů,  nebo  budete  trávit  doma  zimu  v
kulichu“. Výraz pana Pacovského na fotce, kterou zveřejnil na svém Facebooku, asi
dokonale shrnuje jeho postoj k občanům. Jinak než jako výsměch totiž jeho příspěvek
těžko chápat.  Proč  mi něco říká,  že  ani  pro pana Pacovského,  ani  pana Michálka
zdražování energií zas takovou finanční zátěž představovat nebude? Lidé nepotřebují 

vaše knížecí rady, lidé chtějí vědět, proč máme inflaci větší než sankcemi zasažené 
Rusko a jak nás z toho chcete dostat ven. Chtěla bych těmto arogantním vládním
papalášům vzkázat: Přestaňte se vysmívat lidem a začněte konečně něco dělat!
A teď  do  zahraničí,  kde můžeme pozorovat  snahu  USA vytvořit  „Středovýchodní“
NATO  proti  Iránu:  Průlomem  bylo  Bidenovo  setkání  s korunním  princem
Mohammedem bin Salmánem, známým jako MBS, který je de facto vládcem Saúdské
Arábie, i když králem zůstává jeho otec, 86tiletý král Salman. OSN, ale i CIA a přední
americká  média  již  před  časem  došly  k jednoznačnému  závěru,  že  MBS  nařídil
vraždu novináře Jamala Khashoggiho, který byl v říjnu 2018 vlákán na velvyslanectví
Saúdské Arábie  v Istanbulu a tam zavražděn princovými  agenty.  Rozčtvrcené tělo
novináře, který pracoval pro Washington Post, bylo pak ukryto na neznámém místě. 
Během  své prezidentské kampaně  v roce 2020 prohlásil  Joe Biden,  že  kvůli  této
vraždě  a  kvůli  roli  Saúdské  Arábie  ve  válce  proti  jemenským  Houthiům,  zaplatí
Saúdská Arábie „vysokou cenu“ a USA s ní bude „zacházet jako s páriem, kterým ona
je“.  Minulý  týden se  Biden ke  svým  slovům již  moc  nehlásil.  Zapomněl  i  na  své
lidskoprávní  kázání,  a  to  i  přesto,  že  v uplynulých  měsících  bylo  popraveno
neskutečných 81 lidí za své politické přesvědčení. Vzhledem ke světové energetické
krizi  vyvolané protiruskými sankcemi, je ale Saúdská Arábie, jako největší  světový
vývozce  ropy,  pro  USA nyní  klíčová.  Kromě  zatím  neúspěšné  snahy získat  větší
množství saúdské ropy, se Biden snažil více integrovat Izrael do regionu a podpořit
snahu vytvořit  „obranný pakt s Izraelem a některými arabskými sunnitskými státy“,
který by byl „Středozemním NATO s cílem bránit tyto země proti Iránu“.  
Podle  Agnés  Callamard,  francouzské  generální  tajemnice  Amnesty  International,
Bidenovo jednání v Saúdské Arábii jen posílí přesvědčení většiny Třetího světa, že
„USA  prosazují  lidská  práva  jen  účelově  a  podmínečně.  Ti,  kteří  mohou  USA
nabídnout něco, co má politickou či ekonomickou hodnotu, nebudou terčem kritiky“.
Callamard připomněla, že americký selektivní postoj vedl k tomu, že letos v dubnu až
82 států  odmítlo  podpořit  vyloučení  Ruska z Komise pro lidská práva OSN a tyto
země představují 70% světové populace. I saúdský diplomat, princ Faisal bin Farhan
al-Saud připomněl květnové zastřelení izraelským ostřelovačem palestinské americké
novinářky Širín  abú  Aklehové  a  i  ověřené zneužívání  iráckých  vězňů  americkými
vojáky.  „Američané  tedy  nemají  právo  kritizovat  jiné  za  to,  co  dělají  sami,“ řekl
novinářům saúdský ministr Jubeir.  
Děkuji, že jste dočetli až sem a přeji všem hezké letní dny.   Kateřina Konečná,
předsedkyně ÚV KSČM 

Ne každý z nás je v jedné řadě s fialovými darebáky, říká
senátor Jaroslav Doubrava

Neschopnost Fialovy vlády kritizuje ze všech členů
tuzemského  parlamentu  nejhlasit ěji  a  nejtvrdšími
slovy  Jaroslav  Doubrava  (Severo češi.cz).  Senátor
zvolený za obvod č.  31 – Ústí nad Labem dokonce
tvrdí, že tímto tempem budeme k Vánoc ům dávat pod
strome ček  hlavn ě  svetry,  šály  a  rukavice.  » Fialoví
panáci jen poskakují, jak strýc za velkou louží bi čem
práská,«  nebere si servítky Doubrava.
Jak  tak  sleduji  d ění  v  Senátu  a jeho  kroky,  pak  si
logicky  kladu  otázku,  zda  ho  ješt ě  pokládat  za
»pojistku demokracie«. Jak se na to díváte vy, p římo
zevnit ř horní komory Parlamentu ČR?

Nikdy  a  nikde  není  v  politice  žádná  pojistka  demokracie.  Všichni  v  politice  jsou
někomu nějak zavázáni. Jen velmi málo z nás nemá postranní ambice. Protože jsem
člověk prostého života, nikomu nemusím pochlebovat, za nikoho nemusím bušit do
stolu.  Proto  říkám,  co  si  myslím.  Prostě  většina  kolegů  jsou  chtě  nechtě  političtí
podnikatelé. Koho chleba jíš…
Dokazuje  mi  to  řada  z nich,  kteří  za  mnou  přišli  po  mém  vystoupení  v Senátu
k usnesení k Ukrajině – při kterém většina z nich sál opustila – a vyslovili mi uznání,
že jsem to říci dokázal. Na mou otázku, proč tedy nezůstali a odešli, byla v podstatě
stejná  odpověď: »To  bych  se  v klubu  odepsal  a  nebyl  bych  postaven  příštích
volbách.«
Když to tedy zevšeobecníme, jak se k vám, coby » černé ovci Senátu«, chovají
vaši kolegové?
Jak kteří.  Jak jsem řekl,  s celou řadou z nich problémy nemám. Jsou ale tací,  se
kterými  se  ani  nepozdravím. Ne,  že  bych v sobě  neměl  slušnost  a byl  to  já,  kdo
nepozdraví. Ale zdravit a nedostat odpověď? Proč?
Dovolí  si  ješt ě  někdo,  krom ě  vás,  postavit  proti  té  »jedin ě  demokratické«
většin ě?
Když jsem se po dvou absencích na jednání pléna z důvodu nemoci vrátil, bylo opět
nesmyslné hlasování o usnesení k Ukrajině (to se už stalo jakýmsi evergreenem). Po
skončení  a  vyhlášení  výsledku  za  mnou  přišel  kolega  a  říká: »Ahoj,  Jaroslave.
Nevšimli jsme si, že už jsi zpátky tady, to mám radost, ale když jsem viděl výsledek
hlasování a jeden proti, bylo mi jasné, že už tu jsi.« Myslím, že to je nejlepší odpověď
na položenou otázku.
Diskutuje  se  v  Senátu  v ůbec  o  n ěčem  jiném  než  o  sankcích  či  »pomoci
Ukrajin ě«?
Tyto stupidity se objevují pravidelně.  O to se pečlivě stará kolega Fischer. Útokům
proti prezidentovi vévodí Němcová, a tak bych mohl pokračovat. Pravdou je, že už se
nevedou  ty  litanie  při  projednávání  návrhů  zákonů.  Přece  nebudou peskovat  své
ministry,  jako  tomu  bylo  v případě  ministrů  Babišovy  vlády.  Nicméně,  k návrhům
zákonů se samozřejmě vyjadřovat musíme. Dokonce se stalo něco, co jsme v Senátu
doposud nikdy nezažili.  V průběhu vystoupení kolegy mu byl  vypnut  mikrofon, aby
nebyl slyšet! Nová ukázka představ o demokratickém jednání vedení Senátu.
Jak je to s problémem inflace, plynem a zdražováním  potravin? Ned ělá Senát v
této v ěci »mrtvého brouka«?
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Obecně platí, že všichni žvaní podobně, tedy o ničem, a nevědí, co mají dělat. Ať jde o
Fialovou vládu, dolní žvanírnu nebo naši horní senátorskou žvanírnu. Je jasně vidět,
že všichni kašlou na tzv. prosté lidi, tedy na totální většinu těch, kteří je volili. V tak
problémový  čas  je  nutné  řešit  ekonomický  marasmus  plošně.  Pokud  preferujete
některé ohrožené skupiny, na mnoho dalších zapomínáte. Pomoc potřebuje 80 procent
obyvatelstva daňovými úlevami a dalšími instrumenty. Při plošných opatřeních se s tím
sice sveze i 20 procent těch, kteří to nepotřebují, ale vždy to je lepší, než aby úředníci
při cílených opatřeních zapomínali na mnoho desítek ostatních potřebných.
Vzor by si mohli vzít z amerických firem. Na nedávném Sankt-Petěrburském fóru byli
účastníci seznámeni se skutečností, že pouze deset procent amerických firem svou
činnost v Ruské federaci ukončilo. To znamená, že devadesát procent jich tam vesele
– sankce,  nesankce – podniká dál!  Padla tam celá řada dalších  velmi  zajímavých
informací. Kdo je chce najít, najde si je.
Mluví se o alternativních palivech.  Vím, že vy osob ně  jste ješt ě  jako starosta
Telnice z řídil dokonce »malou vodní elektrárnu«. Mimochodem, funguje dodnes?
Vodní elektrárna je závislá na množství srážek, takže žádná sláva. Jako Telnice jsme
byli  mezi  průkopníky ekologického čili  plynového vytápění.  Obyvatelé i  já jsme byli
podvedeni  tím,  že  plyn  byl  prezentován  jako  zcela  ideální,  protože  byl  laciný  a
ekologický. Dnes magoři z Evropské unie dumají o tom, zda je plyn vůbec ekologický.
A krátce po rozvodu plynu po Telnici se začaly ceny plynu pohybovat výš a výš, až do
pekla. Ale není nic rozumnějšího než plyn za rozumnou cenu od stabilního dodavatele
za dlouhodobě garantované ceny – to bylo z Ruska. A magoři z EU to na příkaz USA
ničí. A fialoví magoři z české Strakovy akademie se s vyplazeným jazykem hlásí, že to
podporují i v době, kdy sedí na záchodě.
Já jsem, ostatně jako řada dalších odborníků, přesvědčen, že toto běsnění a sankce,
neustále  vymýšlené a realizované,  přivedou Evropu k totálnímu kolapsu.  Do pekel.
Bez  ruských  energií  a  surovin  to  jinak  dopadnout  nemůže.  Vědí  to  a  přiznávají  i
v zahraničí. Jen naši stupidní fialoví panáci poskakují podle toho, jak strýc za velkou
louží  bičem práská. Nedokáží  se vzepřít,  jako to dokázal  v Maďarsku skvělý Viktor
Orbán, premiér, kterého můžeme dnes jen tiše závidět!
Jaká je z toho, podle vás, cesta ven?
Je to prosté. Vzít klobouk do ruky a jít poprosit o to, co všechny ostatní státy Evropy
mají. Sjednat přímé dodávky energií z Ruské federace. Snad by tam pochopili, že ne
každý z nás je v jedné řadě  s fialovými darebáky,  a smlouvy podepsali.  V opačném
případě budou o příštích Vánocích nejčastějšími dárky teplé svetry, šály a rukavice. 
Budeme-li ještě na nějaké dárky peníze mít.
Fotovoltaické panely jistě ano, ale jako doplněk. Tepelná čerpadla? Fajn, ale kolik lidí
na ně dneska má? Ve městech teplárny pro dálkový rozvod tepla jsou něco úplně 
jiného. Tam se bez uhlí nebo plynu neobejdete.
Hodn ě  se  sklo ňuje  slovo  »cenzura«.  Jak  vnímáte  to,  jak  se  naše  ze mě  z
demokratické  (jak  o  tom  rády  mluví  dnešní  politické  elity)  m ění  pomalu  v
totalitní, kde pravdou je jen to, co míní vládnoucí  elita?
Mýlíte se. Nemění se pomalu, ale hodně rychle! Dokonce i lidé, kteří na tzv. sametové
revoluci hodně profesně získali, jsou zklamáni, že se vrací časy jako za normalizace.
Jedna pravda dominuje,  úředníci  vám řeknou, co si  myslí  až v okamžiku,  když se
rozhlédnou, jestli je náhodou nemůže slyšet nějaký progresivní blb. Moskvu nahradil
Washington.  Nedivím se tomu,  protože lidé jsou tvrdě  od rána do noci  masírováni
propagandou našich zkorumpovaných sdělovacích prostředků.
Podívejte se na Fialův »udavačský zákon«. Je neslýchané nabádat k udávání lidí ze
svého okolí jen proto, že si drze dovolí říci jiný názor, než je ten jejich. Ostatně i já
s tím  mám svou zkušenost,  když na  mne chytrolíni  podali  trestní  oznámení,  které
musela řešit policie, pro článek, který si ani pořádně neuměli přečíst. Ano, totalitu tu
máme včetně věznění a postihů. Zbývají snad už jen popravy!
Proč se podle vás pravice dokáže spojit ve slepence typ u SPOLU a PirSTAN a
levice totéž nedokáže?
Protože ultrapravici spojuje byznys, prachy. Každou jejich »ideu« podporují lidé, kteří z
toho budou mít dobré kšefty. Prachy nesmrdí. Levice nemá peníze, protože občané-
kapitalisté ji nepodporují. A také je levice pasivní. Proto necítí potřebu se za každou
cenu dát dohromady s potenciálními spojenci. I když nemají dost podobné názory. A
ještě jeden problém vidím. Subjektů na levé straně (i když – kde je dnes hranice mezi
pravým a levým spektrem) je  celá řada.  Všichni  volají  po potřebě  sjednotit  se,  ale
každý z těch vedoucích představitelů chce být tím jediným a nejvyšším. Představu, či
spíše požadavek spojení odmítají.
Blíží se prezidentské volby. Koho z kandidát ů byste preferoval a pro č?
Většina z nich jsou naprosté nuly nebo nebezpeční hadi. Nejhorší je ten, jenž zradil
svou  přísahu,  kterou,  jako  voják  Československé  armády,  složil.  Za  uvedení  jeho
jména mi nestojí! Vypadá jako manekýn, ale jinak je z něho primitivní sluha NATO…
A jak byste zhodnotil dev ět a půl roku ve funkci Miloše Zemana?
Zeman měl smůlu, že si dovolil přemýšlet a mluvit bez ohledu na momentální módní
politiku. Nakonec ho doslova psychicky uštvali… Jeho jednání v poslední době je pro
mě  velikým  zklamáním.  Známe  se  dlouhá  léta,  intenzivně  jsem  pracoval  na  jeho
zvolení, miliony lidí mu volbou vyslovili uznání a důvěru. Obávám se, že tu zklamal.
Pro nás nepochopitelně. Řekněte mi, co mám lidem odpovídat na otázky, co se s ním
stalo, že se tak klaní Fialovi i při těch nejhorších věcech namířených právě proti nim?
Já to nevím a je mi to moc líto.                                               Petr Kojzar, iportál24

SAMIZDAT                          Glosované 
DEZINFORMAČNÍ, mystifika ční zpravodajství .  
 Mimozemšťané,  konkrétně  Marťané,  ve  svých  létajících  UFO  talířích  dlouhodobě
navštěvují USA. Udržují spolu velmi dobré přátelské vztahy a to i v rovině válečných
vztahů.  Marťané  ovlivněni  americkou  propagandou,  že  zaostalé  Rusko  s  celkem
nízkou populací je hrozbou nejenom celé Zemi, ale dokonce i celému vesmíru, se na
základě  těchto hrozivých fabulaci,  rozhodli  pokorně  požádat  USA o  vstup do jejich
"mírového" paktu NATO. Marťané naprosto souhlasí, aby si pro sebe USA uzurpovaly
právo na vesmírné velitelství. Marťané též bezvýhradně souhlasí s tím, aby si ti hodní
Američané postavili svojí další "mírovou" vojenskou základnu na Marsu. Od Marťanů
dostali  ihned bezvýhradné povolení.  Smějí  si  jí  vybavit,  napěchovat svým jaderným
arzenálem,  se  kterým  mají  svoje  užitečné  zkušenosti  s  bombardováním  civilistů  v
Hirošimě a Nagasaki. Jak spolupráce s Marťany pokračuje nám sděluje článek Elišky
Gáfrikové v MFDNES "Trénink Strážců kosmu: spíše mozek než svaly." Strážci tedy
příslušníci V e s m í r n ý ch sil USA , mají poprvé vlastní výcvikový program.
Glosa: Doufejme, že ten vesmírný výcvikový program, prováděný americkými mozky
nebude ovlivněn konzumací drog.  Užívání drog je v Americe přece tolik  oblíbeným
národním sportem. / Dále článek : " BOJOVÉ POLE : VESMÍR“. Výcvik amerických
Strážců  vesmíru  zatím  probíhá  počítačově.  Tolik  uvádí  vládní  cenzurou  prošlý  a
uveřejněný článek v MF DNES. 
Glosa : Fakta v článku tedy mají potvrzovat propagandu USA že Rusko je vojensky
rozpínavé,  že  Rusko  a  ne  USA je  hrozbou  celému  světu  i  vesmíru?  Rusko  tedy
fakticky  okupuje  svými  vojáky,  základnami,  celou  EU  a  vyhlašuje  svoje  Vesmírné

velitelství ? Američané svoje přátelské vztahy s Marťany úspěšně tají. ET byl předvoj
vyslaný  Marťany  do  Ameriky,  který  úspěšně  vyjednal  s  Američany  vojenské
spojenectví a jejich status Strážců celého vesmíru, kosmu. 
Americký  car  chce  vládnout  celé  Zemi  i  vesmíru  . Je  to  důsledek  té  americké
narkomanie nebo megalománie ? 
  Zdroj Dmz a M F DNES                                                        E S D   

Opáčko z dějepisu 21
  Těla Václava se ujal místní rybář jménem Moucha a tajně ho pohřbil na své vinici.
Zde zůstalo po 3 roky. Až když se Pražané a čeští páni rozpomenuli na svého krále a
začali  po  něm  pátrat  a  přislíbili  značnou  odměnu,  rybář  se  přihlásil.  Tělo  bylo
vyzvednuto,  ošetřeno  a  25.  července  slavnostně   uloženo  v  katedrále  sv.  Víta  .

Osobnost  krále  Václava  nemůžeme
posuzovat z hledisek dnešního člověka, ale
s ohledem na dobu, kdy žil a podle pravidel
společnosti  té  éry.  Ví  se  o  něm,  že  rád
chodil  v  přestrojení  mezi  prostý  lid.  Rád
lovil,  do  lesů  se  utíkal  před  naléhavými
státními  záležitostmi.  Rád  pobýval  s
kumpány v  lázních,  také s  lazebnicemi.(  I
když pověst, že mu zachránila život krásná
Zuzana lazebnice,  je  jen pověstí,  nic  víc.)

Hlavně němečtí kronikáři ho líčí záporně.  Jinak ho vidí brabantský diplomat Edmund
de Dynter,  který ho znal jako člověka zdvořilého, vzdělaného, dobrého společníka.
Víme také, že za jeho vlády byla dokončena celá řada staveb, rozpracovaných za
jeho  otce.  Pro  česká  kázání  vznikla  kaple  Betlémská.   Zachovala  se  krásně

iluminovaná bible krále Václava. Podporoval nové odvětví,
české sklářství. Václav byl zřejmě obětí komplikované doby,
kdy celá tehdejší společnost upadala do krize. Neunesl tíhu
odpovědnosti, z neúspěchů, které jeho vládu provázely, se
utíkal  pod  clonu  alkoholu,  který  z  něho  dělal  člověka
divokého, nebezpečného a nepředvídatelného. Tím hůř, že
disponoval  neomezenou  mocí.  Předpokládal  mylně,  že
všemocné  královo slovo postačí, že vše půjde samo, jak to
bylo  za  otce.  Jenže  panovat  znamenalo  také sloužit  své
zemi a to nedokázal. Mám před sebou plán Prahy z roku
1400.  Nové  Město  je  prostorově  skoro  větší,  než zbytek
Prahy.  Přesně souhlasí s plánem dnešním, jen názvy jsou
jiné. Obehnáno  je pevnými hradbami, pod nímž je hluboký

příkop. Do brány Svinské ústí dnešní Ječná ulice, Václavák, ( Dobytčí trh), je uzavřen
branou Koňskou. Dále ještě brána Horská a Poříčská. Od Starého města je odděleno
skutečnými příkopy. Staré město se opírá o Vltavu, vůči novoměstským je  chráněno
svými hradbami i vlastními branami. Je to jiný svět, jiná samospráva, soupeř, který si
svá privilegia dobře hlídá.  Chci  spočítat  kostely a kláštery,  plete se mi to.  Je jich
strašně moc. Za Karlovým mostem na kopci Hradčany, chráněné jak hradbami, tak
potokem  Brusnicí.  Místo  Malé  Strany  pouze  jednotlivé  mlýny,  statky,  kláštery  s
polnostmi, vinicemi na Petřínských stráních. Chrání je Karlova hladová zeď s branou
Kartouzskou. Zcela nahoře  při cestě do Berouna je rozložen a opevněn Strahovský
klášter. Dívám se na plán a představuji si hemžení lidiček, stěsnaných do městských
hradeb.  Z  krčmy  se  vypotácí  opilec,  je  okraden.  U  kašny  si  povídají  děvečky,
řemeslníci  pracují,  hluk  nástrojů,  zpěv,  kolem  kostelů  natahují  ruce  žebráci.
Ozbrojenci,  trhovci,  jejich  povozy  a  stánky,  sem  tam  nějaký  vyšňořený  hejsek  či
měšťan.  Městská stráž dělá  pořádek,  také brány jsou střeženy.  Projede kočár  se
šlechticem, jízdní voják mu uvolňuje cestu. Město žije svým středověkým životem.

  Mistr JAN HUS  - ač není panovník, píši ho velkými písmeny, protože jde o
jednu  z  nevýznačnějších  osobností  našich  dějin.  Pocházel  z
městečka  Husince  v  Jižních  Čechách,  pravděpodobné  datum
narození je rok 1372. Nezámožní rodiče ho dali studovat, aby mu
umožnili ceněnou kariéru kněze. I po ukončených studiiích zůstal
na univerzitě, postupně získal tituly bakalář, místr, v roce 1409 se
stal rektorem. Husovo motto bylo: „Hledej pravdy, slyš pravdu,
uč  se  pravd ě,  miluj  pravdu,  prav  pravdu,  drž  pravdu,  bra ň

pravdy  až  do  smrti.“  Řada vzdělanců  už před ním kritizovala
morální rozklad současné křesťanské společnosti a hlavně církve.

Mohl  jsi  provádět  jakoukoliv  špatnost,  když  máš  peníze  a  zaplatiš  církvi,  je  ti
odpuštěno a přijdeš do ráje. Jen jedno nesmíš, pochybovat o neomylnosti zástupce
božího na zemi, papeže, nebo pochybovat o církevních dogmatech. Pak jsi kacíř a je
třeba tě zlikvidovat, vyhubit jako plevel. Ale když jsou papeži dva či tři a vzájemně se
osočují z kacířství, co potom? Postupně se vytvořilo celé křesťanské reformní hnutí,
počínaje  Konrádem  Waldhauserem  a  jeho  pokračovatelem  Milíčem  z  Kroměříže.
Kázal česky i latinsky, usiloval o aktivní pomoc chudým a o sblížení církve s věřícími.
Dcera Karla IV. Anna se stala královnou Anglie, došlo k výměně studentů, k nám se
tak dostaly spisy Jana Wiklefa. Kritizoval papežství i stav církve. Kněz, který  žije v
hříchu nemůže udělovat svátosti. Církev má být společenství lidí, řídících se  přesně
Novým zákonem. Hlavou církve není papež, je jí sám Kristus. Církev se má vrátit k
ideálu chudoby a vzdát se světské moci. Pro papeže a všechen klér arcikacířství. Co
se stalo v Anglii po ostrých nótách papeže do Anglie s Wiklefem? Byl upálen, sťat
mečem, nebo v klidu dožil svá léta?                                                                         PH

☺☺☺☺☺  smějeme se ☺☺☺☺☺
Z vyšetřovacích spisů kriminální služby.
Jeho  dvě manželky zemřely na otravu houbami, ta třetí houby nejedle a tak zemřela
na frakturu lebeční kosti.
Na místě vloupání nebyly zajištěny žádné daktiloskopické stopy, protože pachatel na
co sáhnul, to ukrad.  Dalším šetřením bylo zjištěno, že pachatel měl tři ruce, pravou
ruku, levou ruku a paruku.
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Všem členům, kteří v měsíci srpnu oslaví svá životní
jubilea,   děkujeme za jejich práci pro stranu a do dalších

let přejeme oceán štěstí, moře lásky, řeku přátelství,
pramének naděje,  ani kapku zklamání a k tomu velký
kopec zdraví a   pohodu a spokojenost v osobním  i

rodinném životě.   OV KSČM 


